
 
 

Notulen Algemene ledenvergadering OV 21 oktober 2016 
 
 
Aanwezig 
Namens de BOV: Bas Ubbels, Anneke van Campen, Monique Hol, Renske Hock, Tamara de Haan, 
Jasmijn Awater, Ans vd Winden en Corina Tijssen. 
Namens de klassenouders:, Nicole Jansen, Mieke Roelofs, Mirella Hubbers, Vanessa van Grinsven, 
Femke van de Ven. 
Namens MT: Vincent Scholte 
 
Afwezig met bericht: Elleke van den Heuvel, Esther Nieuwenhuis, Esther Derksen, Esther Janssen, 
Susan Karam, Monique Kreileman, Tatjana van Haren Meike Buil en Marieke Daamen. 
 
 
1. Opening 
Bas opent de vergadering om 20:00u en heet de aanwezige welkom. 
 
 
2. Mededelingen 

- Fruitsnijden: de donderdaggroep kan nog steeds hulp gebruiken. 
- Statiegeld: bij de Albert Heijn komt een box te hangen bij het inleveren van de 

statiegeldflessen. De Klant heeft dan de mogelijkheid om het bonnetje in de box te doen 
tbv de oudervereniging.  

- Cor heeft ivm ziekte een zak engels drop ontvangen namens de OV. 
 
3. Notulen vergadering OV 19 October 2016 

De Notulen van de vorige vergadering wordt doorgenomen en goedgekeurd. 
 
 

4. Stand van zake mbt de nieuwe bibliotheek op school 
Er stond een leuk artikel in de krant 
Monique Hol heeft al een aantal vrijwilligers verzameld die gaan helpen met het uitlenen van de 
boeken. 
Na de kerstvakantie wordt gestart met het uitlenen van de boeken. 
Vincent is trots op het eindresultaat! 
De klusmannen zijn bedankt namens de school. 
De boeken uit de bibliotheek zullen bestaan uit een gedeelte vaste collectie een uitwisselende 
collectie. De school is pas vrij. 

 
 



5. Evaluatie Sinterklaasfeest 
De OV heeft nog niet geëvalueerd met de leraren en Gasthuis. 
Hoe het is verlopen: voor de kleuters een iets te enthousiast programma. De kleuters hebben 
eierkoekbootjes gemaakt en Bingo gespeeld. 
De groepen 3 en 4 hebben windlichtjes gemaakt. 
Gasthuis wil graag meer samen met school doen en zal contact opnemen met Vincent. 
De Pieten waren leuk. Verder was iedereen heel er enthousiast!! 
Nog een kleine opmerking, Tijdens het optreden op 5 december had een groep 4 en 5 hetzelfde 
pietenliedje. Misschien beter met elkaar afstemmen. 
Humanitas was bijna te laat. 
 
 

6. Voorbereiding Kerstviering 
Het wordt een kerstdiner net als vorig jaar. De kinderen kunnen aangeven wat e aan ekkers 
meenemen. 
Besloten is door de OV om een kerstmuts op te zetten ipv een kerstmannenpak (deze is niet zo 
mooi meer). Namens te OV krijgen de kinderen deze avond een kleine attentie.  
Vincent gaat het kerstverhaal vertellen. 
Vanaf 17.15u zal er een kerstkoortje zingen en wordt er glüwein / chocomel geschonken worden. 
Vuurkorf plaatsen. 
Renske Hock zal mensen vragen voor het koor en de OV regelt de glüwein. 
Monique Hol, is een kaasplankje een idee? Vraagt dit na bij Splithof (kaasboer). 
 
Dan heeft Vincent nog een brief ontvangen om op zaterdag 24 december een aantal leerlingen  
af te vaardigen om een lichtje te laten branden op het Canadese Begraafplaats in Groesbeek. 
Verzamelen om 15.30u. Duurt tot ongeveer 17u. 
10 leerlingen verzamelen (actie Corina/Ans). 
 

7. Nieuws uit het MT 
Op 9 januari start de instroomgroep van de kleuters. 1 nieuwe leraar. 
 

8. Rondvraag 
Mieke Roelofs (namens iemand anders): een voorstel om fruitschillen met handschoenen te 
werken is meteen afgewezen . Vind het jammer dat het niet verder wordt bekeken. 
Mieke Roelofs: een praktische vraag mbt het kerstdiner. Warme hapjes? Goed inpakken met 
aluminiumfolie… 

- Het 100 jarig bestaan? Hier wordt aan gewerkt. Judith Sanders is de kartrekker van dit 
projekt.  
De vergunning is binnen voor het afsluitingsfeest wat zal plaatsvinden op de laatste 
vrijdag voor de zomervakantie. 

       Vanessa van Grinsven: Het Kabouterpad ging niet door . Hiervoor was peperkoek en chocomel 
         gekocht. Dit zou gebruikt worden voor het Pietencircuit. Helaas is dit niet      
                                                 opgepakt door alle kleuterklassen. Volgende keer beter afstemmen met  
         de klassen. 

- Hondenpoep is een grote ergernis bij school! Doorgeven aan de wijkagent. 
       Vincent Scholte: Er zou sprake zijn van een kinderlokker in de omgeving van de school. 
        De ene man (met gebroken arm) bleek een “Pokemon zoeker”  
        De andere man (ene Lionel), hier heeft de wijkagent naar gekeken maar ook hier is niets 
                     aan de hand. 
       Renske Hock: waarom is de opbrengst van heel Martinus bakt naar het ziekencomitee gegaan? 

- Een gedeelte is hier naar toe gegaan ook omdat ze vorig jaar zich bekommert hebben om 
Nyah. 



Ans van den Winden: Schoolfotograaf. Ik had een lijst met namen van ouders waarvan de 
schoolfoto’s nog betaald moesten worden. Mijn eigen dochter stond op de lijst terwijl ik wel 
betaald heb. Hier even niets mee doen. Dit ligt nu bij Foto Kino. 

 
 

9. Sluiting 
Bas sluit om 20:45u de vergadering. Iedereen bedankt voor de aanwezigheid. 
Met de aanwezige zijn we nog even in de nieuwe bibliotheek wezen kijken. 
Deze is echt super mooi geworden!! 
 


